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「營養資料標籤制度」民意調查 

 

  食物衛生局透過中央政策組，委託香港理工大學理大科技及顧問有限公司進

行有關營養資料標籤制度的民意調查。民意調查由香港理工大學應用社會科學系社

會政策研究中心執行，負責有關樣本抽樣、安排訪問程序、數據質控及數據分析的

工作。 

2.  民意調查於 2008 年 4 月 18 日至 22 日進行，調查樣本源自香港電訊盈科出

版的住宅電話簿，以隨機抽樣方法抽選每個住戶一位 18 歲或以上的人士，由訪問員

直接進行電話訪問。 

3.  民意調查的總回應人數為 860 人。所有收集到的數據都參照全港總體人口按

性別和年齡的分布情况，加權處理。從收集數據估計所得的百分比數值的 95%置信

度誤差值限均不多於 +/- 3.3%。 

4.  有關調查結果載於附件。 

 

 

 

 

 

食物及衛生局 

二零零八年五月 
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附件 

「營養資料標籤制度」民意調查 

 
1. 有啲預先包裝食物會標榜佢係「高鈣」、「低脂」、「低糖」、「低膽固醇」等。你認為呢啲食

物，有冇需要列出營養資料，去証實呢啲營養聲稱真確無誤呢？ 

有需要 冇需要 
唔知道/ 
無意見 

拒絕 
回答 總計 

93.0 2.8 4.1 0.2 100.0 

 
2. 如果推行營養資料標籤制度，要預先包裝食物列出營養資料，而令到部份食物種類嘅選擇

有所減少，你認為值唔值得呢？ 

值得 唔值得 
唔知道/ 
無意見 

拒絕 
回答 總計 

81.4 11.0 7.5 0.1 100.0 

 
3. 為咗幫助業界遵守新法例要求，政府喺實施營養資料標籤制度之前會有一個寛限期，你認

為兩年嘅寛限期係太長吖、適中吖、定係太短呢？  

太長 適中 太短 
唔知道/ 
無意見 

拒絕 
回答 總計 

54.6 38.8 2.8 3.7 -- 100.0 
 
4.  你贊唔贊成豁免一啲進口或製造量少嘅食品，唔駛佢哋標示營養資料，以減低對食物種類

同業界經營成本嘅影響呢？ 

贊成 唔贊成 
唔知道/ 
無意見 

拒絕 
回答 總計 

25.4 66.3 7.8 0.5 100.0 

 
5. 如果所有標榜佢係「高鈣」、「低脂」、「低糖」、「低膽固醇」等嘅包裝食物，不論進口或製

造量多少，都一律冇得豁免，需要標示營養資料，去証實呢啲營養聲稱真確無誤，你認為

合唔合理呢？ 

合理 唔合理 
唔知道/ 
無意見 

拒絕 
回答 總計 

90.5 6.1 3.4 -- 100.0 

 


